
Artikel 44 vragen “Horeca vanuit huis”

Ons is opgevallen dat er een trend is ontstaan voor “horeca vanuit huis”. Hiermee bedoelen we: 
catering service, hapjes en/of complete maaltijden die iemand thuis bereidt en aanbiedt via o.a. 
Facebook groepen. We hebben hier een aantal vragen over.

1. Is het college bekend met het geschetste concept? Zo ja, waar heeft u het (eerder) 
gezien/gehoord?

2. Heeft het college zicht op het aantal ondernemers dat horeca bedrijft vanuit huis? Zo ja, om 
hoeveel ondernemers gaat het?

3. Is het college het met Onafhankelijk Rijswijk eens dat dergelijke ondernemingen aan dezelfde 
strengen eisen moeten voldoen als een “normale” horeca onderneming? Denk hierbij aan 
het hebben van een Sociale Hygiëne diploma, een HACCP en Allergenen certificaat, 
veiligheidsvoorschriften, vergunningen etc.  Zo ja, horen we graag van het college hoe hierop 
wordt gecontroleerd.

4. Zijn er ondernemers die zich niet houden aan deze wetten en regels en nog steeds actief 
ondernemen? Zo ja, hoe gaat de gemeente daarmee om? 

5. Zijn er in de afgelopen jaren dergelijke horeca ondernemingen geweest die permanent zijn 
“gesloten” door de gemeente? Zo ja, om hoeveel ondernemingen gaat het en wat was de 
reden van sluiting?

6. Is het college het met ons eens dat het aantal “horeca ondernemingen vanuit huis” tot het 
absolute minimale beperkt moet blijven i.v.m. oneerlijke concurrentie met “normale” horeca 
ondernemers? Zo nee, waarom niet?

Romy de man
Fractievoorzitter Onafhankelijk Rijswijk
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